
Protokół Nr 67/2024

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w %pólnie Krajeńskim
w dniu 8 marca 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni go"cie:

1.

2.
Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
Dyrektor (środka Pomocy Społecznej - Izabela Fr5hlke.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Artur Juhnke, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.
4.
5.

Otwarcie posiedzenia i przyj«;cie porządku;
Analiza w zakresie egzekwowania należności wymagalnych;
Analiza wydatkowania środków przez Ośrodek Pomocy Społecznej ;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji informację w zakresie egzekwowania należności
wymagalnych (informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
Pani Pająk zwróciła uwagę na wzrost zaległości opłaty śmieciowej. Zapytała, czy istnieje
szansa na odzyskanie tych należności. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że w sprawach
zaległości, 80% należności odzyskuje się w ramach prowadzonego postępowania
egzekucyjnego.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Komisji informację w zakresie
wydatkowania środków przez OPS (analiza wydatkowania środków przez Ośrodek Pomocy
Społecznej stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Pan Grzeca zapytał na co wpływ ma
zmiana nazwy instytucji. Dyrektor OPS odpowiedziała, że system pomocy społecznej w Polsce
się zmienił. Jest więcej osób wymagających wsparcia specjalistycznego. Pomaga się osobom z
trudnościami, po próbach samobójczych, osobom starszym, samotnym, niepełnosprawnym, z
zaburzeniami psychicznymi oraz osobom bezdomnym. Przekształcając się w Centrum Usług
Społecznych rozszerzają gamę oferowanych usług na rzecz społeczności lokalnej.
Poinformowała, że w kwietniu zostanie zakupiony pojazd typu bus do przewozu osób
niepełnosprawnych na wózku. Jedno z mieszkań treningowych na ul. Kościuszki zostanie
przekształcone w mieszkanie wspomagane. Będzie ono przeznaczone dla 4 osób starszych i
zostaną umieszczone w tym mieszkaniu w ramach usług asystenta osobistego, opieki
wytchnieniowej, opiekunki środowiskowej i pracownika socjalnego. Każda osoba %dzie miała
do dyspozycji jeden pokój. Zostanie zatrudniony fizjoterapeuta. Zostaną zakupione
specjalistyczne łóżka dostosowane do potrzeb osób leżących, wózki inwalidzkie, koncentratory
itd. prawie 2mln 300tys. zł zostanie przeznaczone na rozbudowę ośrodka. Planowane jest
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zatrudnienie psychiatry dziecięcego ze względu na dużą liczbę prób samobójczych na terenie
gminy, problemy wychowawcze, czy problemy z funkcjonowaniem rodzin. Dobudowana część
ma mieć 2 kondygnacje. W dolnej części znajdować ma się archiwum, biuro dla osoby
zajmującej się wypożyczaniem sprzętu oraz magazyn na ten sprzęt. W górnej części mają
znajdować się biura i pomieszczenie warsztatowe. Podkreśliła, że OPS nie jest instytucją
przynoszącą zyski, ale obsługuje wszystkich mieszkańców gminy.

Komisja przyj«,ła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu marcu br.

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący zakończył
posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. ArturJuhnke -Przewodniczący

2. LucynaPająk-ZastępcaPrzewodniczącego

3. Zdzisław Grzeca - Członek

4. Leszek Kąkol - Członek

5. RobertSieg -Członek

6. Barbara Szlezer - Członek
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